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Vänsterpartiet 

 

 

Interpellation till ansvarigt regionråd  

 

Ansvar över arbetsmiljön för vår personal 

 
Belastningen på personal inom välfärden har varit enorm sedan pandemin kom, men redan 

innan var arbetsbelastningen dokumenterat för hög på många håll inom hälso- och 

sjukvården. Vi har vid flertal tillfällen kunnat läsa och ta del av alarmerande nyheter kring vår 

personal och deras arbetsmiljö. Vi har hört om personalflykt, sjukskrivningar och om en 

tystnadskultur som innebär att vår personal inte vågar uttrycka sig på sin arbetsplats. 

 

Behovet av återhämtning och en långsiktigt god arbetsmiljö för personalen är en avgörande 

fråga idag och framåt. Runt om i regionen syns flera exempel där belastningen är för hög, där 

personalen inte orkar och där långsiktiga åtgärder behövs för både patienternas och 

personalens skull. 

 

Som arbetsköpare har Region Örebro län ett ansvar för att arbeta med dessa frågor och vidta 

åtgärder när det behövs. Vänsterpartiet ser mycket allvarligt på hur arbetsmiljön idag ser ut 

för de anställda och undrar därför hur vi arbetar med dessa frågor.  

 

 

 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till ansvarigt regionråd: 

 

 Hur har man arbetat med arbetsmiljöfrågorna under den här tiden? 

 

 Vilka konkreta åtgärder har vidtagits för att förbättra arbetsmiljön? 

 

 Hur ser strategin ut för att framöver skapa en hållbar arbetsmiljö som fungerar över 

tid? 

 

 Hur ska vi arbeta för att bli en attraktivare arbetsplats, där personal trivs och får mer 

inflytande över sitt arbete? 

 

 

 

För Vänsterpartiet i Region Örebro län 

 

 

 

Jessica Carlqvist (V) oppositionsråd 


